

MC-900

MC-900 有线会议系统 MC-900 WIRED CONFERENCE SYSTEM

MC-900是一款纯讨论型有线会议系统，能依据使用者不同的要求，采用不同的操作模式，来管理会议讨论。可以与同声传译、有线/无线语言分配系统结合使用。本主控机功率为115W，单台主机可带60套代表/主席单元，单台主机加扩展的通信能力最多可达到240台。本系统操作简便，安装方便，经济适用，是会议工程的好选择。

MC-900 is a pure discussion-type wired conference system, according to the user's different requirements, using different operating modes, to manage the conference discussion. Can be used in conjunction with simultaneous interpretation and Wired/ wireless language distribution systems. The host computer power of 115W, a single host can take 60 sets of representative/ Chairman Unit, a single host plus extended communication capacity of up to 240. The system is easy to operate, easy to install, economic and applicable, is a good choice for conference engineering.



pro audio

SPECIFICATIONS

主机技术指标 HOST PARAMETERS

频率响应Frequency Range:	40Hz~16kHz
总谐波失真Harmonic Distortion:	< 0.1%
整机功耗Power Consumption:	115W
电源Power Supply:	AC 220V~230V~50Hz~60Hz
净重Net Weight:	11.8 Kg
产品尺寸Dimensions:	485x88x355

列席单元话筒技术指标 CONFERENCE UNIT PARAMETERS

频率响应Frequency Range:	40Hz~16kHz
灵敏度Sensitivity:	-44dB ± 2dB
拾音距离Sound Picking Distance:	20~60cm
咪管连接方式Connection Mode:	可拔插咪管Pluggable Tube
净重Net Weight:	0.9 KG

